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Piliscsév Község Önkormányzat Képviselő-testületének  
2024. február 6-i ülésére 

 
Beszámoló a két ülés között eltelt időszakról 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
  
A két ülés között eltelt időszak önkormányzatot érintő fontosabb eseményeiről az alábbiakban 
számolok be: 
 
December  
 
27-én délelőtt 9 órakor a pince-parfalomlás helyszínén voltam a tervezővel, aki a vis maior 
pályázathoz fogja a szakértői véleményt kiadni.  
  
29-én rendkívülit testületi ülés keretében elfogadtuk az önkormányzat helyi építési 
szabályzatát és településszerkezeti tervét.  
 
Január 8-án aláírásra került a Somogyi Alarm Kft.-vel a „Piliscsévi óvoda hőszivattyú és 
tűzjelző rendszer” kiépítésével kapcsolatos szerződés. Helyszíni bejáráson vettem részt az 
iskolában az energetikakorszerűsítési pályázattal kapcsolatosan. Seprődi-Egeresi Márta 
rehabilitációs környezettervező szakmérők átvette az iskola mozgáskorlátozott mosdóját.   
Délelőtt még Szávai Márton pályázatíróval és Csapucha Katalin igazgató asszonnyal Magyar 
Falu Program keretében kültéri fitness park létesítése pályázat benyújtásán dolgoztunk.  
 
10-én 10 órakor a Magyar Államkincstár Komárom-Esztergom Vármegyei Igazgatóság és a 
Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság képviselőivel vettem részt a pince-parfal 
helyreállítása vis maior bejelentésünk kapcsán helyszíni bejáráson. Vozák László, a Korintosz 
Műemlékvédelmi és Építőipari Kft. ügyvezetőjével aláírtuk a hőszivattyú kivitelezésére 
vonatkozó vállalkozási szerződést. Jegyző asszonnyal helyszíni bejárás keretében 
megtekintettük az iskolába befejezett fejlesztést, illetve az óvodában épülő bölcsődei 
csoportszobát. A művelődési házban tönkrement fűtés javításával kapcsolatban egyeztettem 
Csapucha Katalin igazgató asszonnyal. 
 
11-én Jegyző asszonnyal és Sztabina Vanesszával tárgyaltunk a hivatal pénzügyi feladatainak 
elvégzésével kapcsolatban. A KEM Megyei Területfejlesztési Kft. közbeszerzési 
szakértőjével, Borsó-Mórocz Nikolettel konzultáltam. 
 
13-án a Piliscsévi Szlovák Nyugdíja Klub pótszilveszteri rendezvényén vettem részt, Nagy 
Mária klubvezető meghívására. 
 
15-én A 2024. évi PIPI Fesztivál előkészületeit beszéltük át Holicska Szilviával, Hudecz 
Viviennel és Hudeczné Fuzik Anna pénzügyi bizottsági elnökkel.  
 
16-án Környén voltam, ahol a Polgármesterek a Falvakért Egyesület ülésén vettem részt.  
A Belügyminisztériumból helyszíni szemlét tartott Madaras Attila a 1900 hrsz-ú / Kossuth 
utca 34 szám alatti/ Vis major esemény kapcsán. A Pályázat a szakértői vélemények után 
beadásra kerül. 



 
 

17-én Délelőtt Szabó Judit az Iratdepo Kft. képviselője volt a hivatalban és felmérte az a 
központi irattárban lévő iratok mennyiségét, majd árajánlatot adott iratok selejtezésére és 
levéltárba történő átadására vonatkozóan.  
 
22-én a Szociális Alapellátó Központ költségvetését egyeztettem Ujbányi Tiborné vezetővel. 
Hanzelik Gábor műszaki ellenőrrel az iskolában és bölcsődében helyszíni személt tartottunk.  
 
23-án Leányváron a Közös Önkormányzati Hivatal költségvetését egyeztettük Fári Csaba 
polgármesterrel és jegyző asszonnyal. 
 
24-én Intézményvezető értekezletet tartottam. 
 
25-én Önkormányzati beszerzés során közúti balesetet szenvedtünk Leányvár belterületén 
(Bécsi u, 34.) Tóth Ferenc Zoltánné kolléganővel, aki utasként volt velem. Személyi sérülés 
nem történt. Normál tempóval haladtam Leányvár belterületén Piliscsév felé, mikor hátulról 
fékezés nélkül nekem ütközött egy autó, ezáltal a jobb oldali árokba repültünk. A Rendőrségi 
igazolás szerint az okozó nem rendelkezik GFB biztosítással, ezért előzetesen a CASCO-ra 
kértem a kártérítést. Az autó előzetes vizsgálatok alapján totálkáros lett. Az ügyintézésben Áy 
Péter vállalkozó segíti az önkormányzatot. 
 
27-én A Piliscsévi Pincefalu Egyesület szervezésében Dunaszentmiklóson borkostolón vettem 
részt. Az idei Pipi fesztivál szervezésének előkészületeit megkezdtük. 
 
29-én és 30-án A testületi tagokkal egyeztettem a 2024 évi költségvetés kapcsán. 
 
31-én  Szakpolitikai-ágazati beruházási koncepciót készítettem, mely határidőben benyújtásra 
került. A koncepció készítésében segítségemre volt Szávai Márton. 
 
Február 3-án Esztergomban a Dobó Katalin Gimnáziumba szervezett Szlovák bálon veszünk 
részt Jegyző asszonnyal, valamint a Piliscsévi Szlovák Önkormányzat elnökével és 
elnökhelyettesével.  
 
 
Az elmúlt hetekben folyamatosan egyeztettem a bölcsődei, az iskolai és a Pincés pályázattal 
kapcsolatban. 2024. 01. 29-én hatályba lépett az új rendezési tervünk. 
 
Pályázatok:  
− Magyar Falu program keretében az Iskola utcai járdaépítésre megérkezett az 

önkormányzati számlára a 9.850.580,- Ft. Ajánlattételi felhívást kell indítani 
kivitelezőnek, hogy tavasszal a munkálatok el tudjanak indulni. 

− Hungaricum pályázaton (Pincék útja) nyertünk 2.106.810,- Ft-ot. A pályázat tartalmaz  
információs füzetet, 25 db tájékoztató táblát, 1 db kijelölt bemutató utat a Piliscsévi 
Pincefaluban 4 pihenőhellyel. 

− Fitnesz park kialakítására (Jubileum tér) nyújtottunk be pályázatot a Magyar Falu 
Program keretében. 

 
Piliscsév, 2024. február 1. 
 
         Kosztkáné Rokolya Bernadett sk. 
               polgármester 


